



PROTOKOLL SEKTIONSMÖTE HT2 2006–11–22

Närvaro: Johan Bjarnevik (d03bjj)	Talman T.o.m §18 Val av sekreterare
Gustaf Scheja (dt06gs9)	Talman F.o.m §18 Val av skattmästare
Daniel Appelgen (c03da)	Sekreterare
Gustav Bodenäs (c03gb)	Justeringsperson, Rösträknare
Malin Gurenus (d03mg)	Justeringsperson, Rösträknare
Jacob Gradén (d01jg)	T.o.m §18 Val av inspektor
Mathias Walls (dt05mw9)	T.o.m §18 Val av inspektor
Christian Andersson (d03ca)	
Anders Lindén (dt06al3)	
Erik Iveroth (dt05ei7)	
Sara Brodin (dt05sb2)	
Göran Stensköld (d03gs)	
Magnus Andersson (d03man)	T.o.m §18 Val av sekreterare
Marie Olofsson (c04mo)	
Pavel Denisov (d01pd)	T.o.m §18 Val av sexmästare
Pernilla Andersson (d03pa)	T.o.m §18 Val av inspektor
Josefin Brandt (d03jbr)	T.o.m §18 Val av inspektor
Johan Persson (dt05jp0)	T.o.m §18 Val av sekreterare
Erik Mossberg (d01em)	
Totte Nilsson (d03tn)	
Jens Olsson (d04jol)	
Henrik Montan (ic05hm0)	T.o.m §15
Tobias Lundquist (ic05tl5)	
Henrik Torstensson (d02ht)	
Lars Dunemark (d04ld)	
Johanna Lynn (d04jly)	
Ilona Al-Ansari (dt06ia6)	T.o.m §18 Val av överphös
Sara Nilsson (dt05sn2)	
Kristoffer Nordvall (d03kn)	
Gabriella Pålsson (c04gp)	T.o.m §18 Val av överphös
Mikael Brattmo (d03mbr)	
Johan Karlgrund (ic06jk0)	
Dimitrios Vlastaras (dt06dv0)	
Olof Svensson (dt06os4)	
Karan Luthra (ic06kl5)	
Mikael Knöös (ic06mk0)	T.o.m §18 Val av överphös
Carolina Öfverholm (ic06co5)	T.o.m §18 Val av överphös
Joel Håkansson (c04jh)	
Johannes Jakobsson (dt06jj0)	T.o.m §18 Val av sekreterare
Simon Kämpe (dt06sk4)	
Joakim Andersson (ic06ja9)	T.o.m §18 Val av överphös
Jonas Hansson (dt05hj4)	T.o.m §18 Val av inspektor
Henrik Andersson (dt05ha1)	
Joakim Svensson (dt05js8)	
Jonatan Jonsson (dt05jj9)	



Felix Hall (dt05fh0)	
Samuel Skånberg (dt05ss5)	
Marie Li Korse (dt05m19)	
Christofer Bach (dt05cb6)	
Sigurdur Birgisson (c03sb)	
Jacob Rosberg (d03jr)	
André Nilsson (d97ani)	
Eric Fransson (dt05ef1)	T.o.m §18 Val av cafémästare
Marcus Danielsson (dt06md3)	T.o.m §18 Val av överphös
Martin Åberg (dt06ma2)	
Linus Tufvesson (dt06lt6)	T.o.m §18 Val av sekreterare
Anders Eriksson (dt06ae2)	T.o.m §18 Val av ordförande
Edward Linderoth-Olson (dt06el8)	
Fredrik Mårtensson (c03fm)	T.o.m §18 Val av överphös
Erik Karlsson (c03ek)	T.o.m §18 Val av överphös
Hans Gylling (e94hgy)	T.o.m §18 Val av sekreterare
Katarzyna Szymkiewicz (c01ks)	
Dan Nilsson (c03dn)	F.o.m §14
Ludwig Magnusson (c03dn)	T.o.m §18 Val av överphös
Björn Nilsson (d03bj)	F.o.m §18
Olov Petrén (d04op)	F.o.m §18
Robert Magnusson (dt06rm8)	T.o.m §18 Val av inspektor
Fredrik Rosenlind (dt06fr6)	T.o.m §18 Val av inspektor
Hanna Färnstrand (c03hf)	
Mathias Lindqvist (c01ml)	F.o.m §18 Val av överphös
Martin Belohorka (d02mbe)	§18 Val av överphös

§1	TFMÖ	Johan Bjarnevik förklarade mötet öppnat.
§2	Tid och sätt	Tid och sätt godkändes.
§3	Adjungeringar	Stefan Alexi, kårstyrelsen Linus Åkesson
§4	Val av två justeringspersoner	Sektionsmötet beslutade att välja Gustav Bodenäs och Malin Gurenus till justeringspersoner.
§5	Tid för justering av protokoll	Tid för justering av protokoll bestäms av de inblandade.
§6	Val av två rösträknare	Mötet beslutade att välja justeringspersonerna till rösträknare.
§7	Föredragslista	Föredragslistan godkändes.
§8	Föregående mötes protokoll	Föregående mötes protokoll godkändes, med justering.



- §9 Meddelanden
- Josefin Brandt meddelade att industrimästeriet anordnar en glöggkväll med Tactel den 4:e december.
- Göran Stensköld meddelade att förenade nationskören har konsert lördagen den 25:e november. De uppträder kl. 14 och kl. 17 och biljetter kan köpas hos Göran.
- Erik Iveroth meddelade att programmästeriet anordnar ett biobesök till filmen *Casino Royale* onsdagen den 29:e november. Han tar emot anmälningar till och med idag, onsdagen den 22:e november.
- Stefan Alexi meddelade att valet av kårfullmäktige är klart och att Datatekniksektionen har fyra representanter med. Han meddelade att fullmäktige har möte tisdagen den 28:e november där Nollegeneralen skall väljas. Han informerade även mötet om nyårsbalen där biljetter kan köpas på kårhusets expedition eller på nyårsbalens hemsida.
- §10 Rapport från styrelsen Marie Olofsson berättade vad styrelsen gjort sedan HTM1. Se bilaga HTM2-2006-1.
- §11 Sektionens ekonomiska status Erik Mossberg informerade mötet om sektionens ekonomiska status, se bilaga HTM2-2006-2.
- §12 *Proposition:* Ny funktionärspost: Readmeredaktös Josefin Brandt presenterade propositionen för mötet, se bilaga HTM2-2006-3.
Mötet valde att ge propositionen bifall i sin helhet.
- §13 *Proposition:* Studierådssekreterare Ludwig Magnusson presenterade propositionen för mötet, se bilaga HTM2-2006-4.
Mötet valde att ge propositionen bifall i sin helhet.
- §14 *Motion:* DWWW Malin Gurenus presenterade motionen för mötet, se bilaga HTM2-2006-5.
Mötet biföll de fyra första att-satserna. Mötet avsåg den femte att-satsen, då nästa års budget inte är bestämd.
- §15 *Motion:* root och sudo Malin Gurenus presenterade motionen för mötet, se bilaga HTM2-2006-6.
Linus Åkesson yrkade på att titeln root får alternativ titulering Gerd Olsson, om motionen får bifall.
Mötet valde att ge motionen bifall med följande justeringar:
- Titeln Gerd Olsson ersätts med titeln root
 - Titeln root har alternativ titulering Gerd Olsson
 - sudo har alternativ titulering Christian Kullander



- §16 *Motion:* Instiftande av intresseförening för whiskey
Göran Stensköld presenterade motionen för mötet, se bilaga HTM2-2006-7.
Jacob Gradén yrkade på att Whisky kan alternativt namnges som scotch.
Mötet valde att ge motionen bifall, med följande tillägg:
Whiskey har alternativ benämning scotch.
- §17 *Motion:* Medaljelelekommitén
Göran Stensköld presenterade motionen för mötet, se bilaga HTM2-2006-8.
André Nilsson yrkade att ej förbrukad budget för ordensinsignier tilldelas ett konto för reserverade medel till förmån för nästkommande års verksamhet och Medaljelelekommitté.
Göran Stensköld yrkade på att den femte att-satsen ersätts med följande att-sats:
att Medaljelelekommittén ska ansvara för att köpa in och förvalta ordensband.
Sektionsmötet valde att bifalla motionen med ändringen av den femte att-satsen till Göran Stenskölds yrkande ovan.
Sektionsmötet valde att avslå motionens tredje att-satsen, gällande mötesfika, då nästkommande års budget inte är godkänd.
- §18 Val enligt stadgar och reglemente
Styrelsen föreslår att tidbegränsningar införs för presentation samt utfrågning. De föreslår att mötet väljer att begränsa presentationerna till 10 minuter och utfrågningen till 20 minuter.
Mötet valde att ge bifall på 10 minuters tidsbegränsning av presentationerna.
Mötet valde att ge avslag på tidsbegränsning för utfrågningarna.
Valberedningens förslag på funktionärer kan ses i bilaga HTM2-2006-9.
Följande val gjordes:
Funktionärer för läsåret VT 2007
 - Cafémästare: Henrik Andersson (dt05ha1)**Funktionärer för läsåret 2007**
 - Ordförande: Daniel Appelgren (c03da)
 - Överphös: Olov Petrén (d04op)
 - Sekreterare: Sara Brodin (dt05sb2)
 - Skattmästare: Tobias Lundquist (ic05tl5)
 - Programmästare: Erik Iveroth (dt05ei7)
 - Sexmästare: Björn Nilsson (d03bn)
 - Inspektor: Jan-Erik Larsson



- Revisor: Göran Stensköld (d03gs) och Erik Mossberg (d01em)

Styrelsen åtog sig att välja in övriga poster.

§19 Övrigt

Sara Brodin informerade om nästa SRD-möte.

Marie Olofsson informerade mötet att ett extra sektionsmöte kommer att anslås snarast där nästkommande års budget skall presenteras.

§20 Talman förklarar
mötet avslutat

Gustaf Scheja förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Justeras

Justeras

Justeras

Daniel Appelgren
Sekreterare

Johan Bjarnevik
Talman

Gustaf Scheja
Talman

Gustav Bodenäs
Justeringsperson

Malin Gurenus
Justeringsperson